
Zápisnica č.16/2013 

zo zasadnutia OZ zo dňa 12.03.2013 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ospravedlnení: Michaela Svoreňová,        

 

Program  :   
  1. Otvorenie 

  2. Návrh pre voľbu hlavného kontrolóra na zastupovanie počas MD 

  3. Zúčtovanie dotácie za rok 2012 – správa z následnej FK 

  4. Žiadosť o prenájom obecného pozemku 

              5. Diskusia 

  6. Návrh uznesenia 

  7. Záver 

 

K bodu 1: 

Zástupca starostky na základe poverenia starostky obce  zvolal toto mimoriadne zasadnutie 

obecného zastupiteľstva. Srdečne privítal poslancov  a občanov na rokovaní OZ. Predložil 

program rokovania na doplnenie. Keďže nikto nedal doplňujúci bod, po odsúhlasení 

programu sa zasadanie riadilo  týmto programom. 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: J. Brodianský, Vl. Bahýl, M. Huliaková  

a za overovateľov zápisnice A. Kubovská, E. Bartková 

 

K bodu 2: 

Zástupca starostu predložil na návrh na voľbu kontrolóra obce počas zastupovania hlavnej 

kontrolórky, ktorá v apríli nastupuje na materskú dovolenku. Zákon takéto situácie nerieši. 

Pred dvomi rokmi túto situáciu sme riešili voľbou kontrolnej komisie. Teraz  vyhlasujeme 

voľbu HK na zastupovanie počas materskej dovolenky cca do 30.11.2013.  

 

K bodu 3: 

Správa z vykonanej následnej kontroly – vyúčtovanie dotácií poskytnutých záujmovým 

združeniam a klubom za rok 2012 – vypracovala hlavná kontrolórka. Predložila prednostka. 

Správa tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

K bodu 4: 

Zástupca starostky oboznámil prítomných s listom hsh trading, s.r.o., Očovská cesta, 

Zvolenská Slatina. 

hsh trading, s.r.o., Zvolenská Slatina – Michal Hraško a Richard Hraško požiadali obec 

o prenájom obecného pozemku v pravom rohu záhrady o výmere 80m
2
 na zriadenie letnej 

terasy. Požiadavkou do budúcnosti je zriadenie detského pieskoviska, preliezok, 

volejbalového ihriska a pod. Podmienka obce je, aby sa ku kultúrnemu domu dalo prejsť 

nákladným autom resp. autobusom, a nakladanie  kulís. Tiež musí ostať priestor na postavenie 

tribúny, ktorá má byť využitá pri oslavách MO MS a na Slatinskom jarmoku. Poslanci dali 

kladné stanovisko k zriadeniu len letnej terasy, sadzbu podľa znaleckého posudku na 

podnikateľské účely navrhujú 10,30.€. 

 

Peter Urda požiadal o prenájom pozemku, ktorým vedie podzemné vedenie kanalizačnej rúry 

od jeho domovej čističky do toku Rybného potoka. Na existujúcu verejnú kanalizáciu po 

technickej stránke sa nemohol napojiť. Nakoľko požiadal o kolaudáciu je potrebné schváliť 

nájomnú zmluvu na 20 rokov, podľa osobitného zreteľa. Od jeho oplotenia rúra Ø 125 je 

uložená v zemi v dĺžke 0,80m .   



 

K bodu 5: 

Diskusia  

1. Prednostka informovala, že Ing. Jaroslav Šuster požiadal obec o súhlas zriadenia sídla 

spoločnosti s r. o. na adrese jeho trvalého pobytu Maloslatinská 800/17, Zvolenská Slatina. 

Rodinný dom je vlastníctvom obce, poslanci na pracovnej porade doporučili dať súhlas. Jedná 

sa o administratívu, nezriaďuje výrobnú prevádzku ani skladové priestory. Súhlas na 

povolenie v obecnom nájomnom rodinnom dome  je predmetom uznesenia. 

2. Vl. Bahýľ navrhol, aby sa uznesenie doplnila úprava toky Slatiny bez ohľadu na realizáciu 

výstavby Vodného diela Slatinka. Poslanci sa zhodli na návrhu, aby návrh p. Bahýla  bol 

predložený a prejednaný  najskôr na pracovnej porade. 

3. M. Huliaková sa opýtala, či HK sa bude schvaľovať na nasledujúcom OZ.  

J. Beňo odpovedal, že na základe doporučenia právnika  aj zastupovanie sa má voliť, hoci 

naša hlavná kontrolórka sa mieni vrátiť do konca tohto kalendárneho roka. Ak budú prihlásení 

viacerí kandidáti bude tajné hlasovanie.   

4. Martina Barancová Paulíková – v UPN obce je, že protipovodňovú ochranu treba robiť 

nezávisle od VD Slatinka. Združenie Slatinka obviňovali občania z povodní, uznala, že sú 

proti výstavbe vodného diela a myslí si, že to potrvá ešte roky, kým bude o VD rozhodnuté. 

Dodala, že výstavbou VD sa Rybný  potok neupraví. 

Jana Pavlíková dodala, že pri tvorbe územného plánu spracovateľ akceptoval ich pripomienky 

na 200 ročnú vodu a treba robiť opatrenia bez ohľadu VD Slatinka. Podľa UPD v lokalite IBV 

východ je dažďová voda zvedená  do Seravy (Rybný potok), výstavbou ďalších stavieb, 

zastavaných plôch príval vody bude ohrozovať občanov na ul. SNP.  

J. Račko vysvetlil, že v roku 2011 SVP š.p. vyčistil koryto Slatiny, spevnil brehy, obec sa 

zapojila do II. realizačného protipovodňového  projektu, kde sa urobili hrádzky na Rybnom 

potoku, polder na Mierovej ulici, ktorý zachytáva vodu z polí. Navrhuje pozvať Janu 

Pavlíkovú na najbližšiu pracovnú poradu. 

5. A. Blahútová  pochvalne sa vyjadrila o práci VPP, ulice aj odľahlé sú vyčistené. Keď sa 

rozpustí sneh, mali by ešte dočistiť. Prečistenie Slatiny pod mostom tiež pomohlo. Nevie si 

predstaviť opatrenia, aby pri prívalových dažďoch a topení snehu nedošlo k vybreženiu vody. 

J. Račko apeloval na občanov, aby boli aktívni a pozametali si pred domom v rámci jarného 

upratovania. 

6. M. Kučera si myslí, že pri povodni by možno pomohli protipovodňové zábrany ako sú 

v Bratislave. Finančná stránka je druhá vec, kde obec na to vezme finančné prostriedky.  

J. Račko – obec musí stále urgovať Povodie Hrona Zvolen , aby koryto prečistili prípadne 

prehĺbili.  

J. Beňo poukázal, že pracovníci na VPP štrk po zime z miestnych komunikácií pozmetajú 

a občan si ho odvezie do dvora. Na posyp ciest obec investovala značnú čiastku.    

7. M. Kučera –  mal pripomienky k prenájmu pozemku na zriadenie letnej terasy, aby bol 

umožnený vjazd aj nákladnému auto do záhrady, nevyhovuje navrhovaná poloha 

volejbalového ihriska, lebo je pri rampe, kde sa nakladajú kulisy. Dlažba pri bráne, ktorú chcú 

položiť od brány po terasu, pri prejazde auta sa môže porušiť. K budove kultúrneho domu 

musí byť prístup požiarnemu vozidlu. 

M. Hraško vysvetlil, že úpravu záhrady resp. rozmiestnenie nejakých detských zariadení bude 

riešiť s pani starostkou a poslancami.  

J. Račko  tiež zastáva názor, aby bol zabezpečený voľný prístup k nakladacej rampe aj 

nákladnému autu, tie ostatné objekty, aby neboli stavby, aby sa dali ľahko premiestniť resp. 

odložiť.  

J. Beňo uviedol, že na verejné pieskoviská sú prísne normy, preto nedoporučuje  v areáli pri 

kultúrnom dome pieskovisko umiestniť.  



8. A. Blahútová sa opýtala, či sa Ing. Šustrovi zvýši nájom za užívanie rodinného domu, keď 

mu obec dá súhlas na zriadenie sídla spoločnosti, lebo ak má podnikateľ sídlo podnikania 

v dome, zvyšuje sa mu  daň z nehnuteľností. 

J. Račko odpovedal, že poslanci sa toto pripomienkou budú zaoberať na pracovnej porade.  

   

K bodu 6: 

Predseda návrhovej komisie predložil návrh uznesenia a poslanci hlasovali za každé 

uznesenie jednotlivo. 

- uzn. č. 185/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Brodianský,  

Mária Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, 

Ján Račko,  

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 186/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Brodianský,  

Mária Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, 

Ján Račko,  

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 187/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Brodianský,  

Mária Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, 

Ján Račko,  

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 188/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Brodianský,  

Mária Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, 

Ján Račko,  

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 189/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Brodianský,  

Mária Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, 

Ján Račko,  

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

 

K bodu 7: 

Na záver zástupca starostky poďakoval poslancom za účasť  a zasadnutie ukončil.  

 

 

 

 

Ing. Anna Pavlendová               Ján Beňo 

    prednostka OCÚ       zástupca starostky 

 

       

         

   

    Elena Bartková                             Mgr. Alena Kubovská 

       overovateľ        overovateľ 

 

 


